
Jesus tok de små på fanget    (A.O.Halås) 
 
Markus 10,13 
 
Jesus elsket å være sammen med barn da han gikk på jorden, og han gjør det samme i dag. 
Det skal ikke mye fantasi til for å se for seg Jesus med et stort smil og en rungende latter 
mens han hadde barn på fanget og barn rundt seg.  
 
Når disiplene ville hindre småbarnsmødrene i å bære (og sikkert leie) de minste barna til 
Jesus, ble han harm. ”Hindre dem ikke, for Guds rike hører slike til” sa han. I hans nærhet var 
det rikelig plass til de minste.  
 
Det er også barna Jesus bruker når han underviser oss om hvem som kommer inn i Guds rike. 
”Den som ikke blir som et lite barn, skal slett ikke komme inn i det” sier han. Her er vi ved 
kristendommens kjerne. Å være en kristen avhenger ikke av mine prestasjoner eller min 
dyktighet. Jeg må like tillitsfullt som et lite barn få ta imot det som Jesus har gjort ferdig for 
oss. 
 
Undervurder aldri barna i Guds rike. Jesus har åpnet sitt rike for dem, og deres barnlige tillit 
til sin himmelske Far skal lære oss veien til Jesus. 
 
” Sannelig sier jeg dere: Den som ikke tar imot Guds rike som et lite barn, skal slett ikke 

komme inn i det” Lukas 18,17 


